
Rondvraag kindertoeslagen in Westerveld.(3)tbv PaW 26 januari 2021.

Aanvullende rondvraag op de beantwoording door wethouder De Haas van 18 
januari 2021.

Wij ervaren het als vreemd dat de wethouder eerst aangeeft dat er hem geen situaties 
bekend zijn in de gemeente op 26 november 2020 en daarna op 12 januari 2021 in de 
Politieke avond, aangeeft inmiddels 6 situaties te kennen. De gegevens van deze zes 
situaties zijn hem onbekend omdat de belastingdienst geen gegevens deelt vanwege de 
AVG. Hieruit trekken wij de conclusie dat het college zich verschuilt achter een gegeven.

Onze reactie op het antwoord van het college:

1. Het is aan de belastingdienst; gaat ons niet ver genoeg. De Vereniging Nederlandse 
gemeenten dringt er zelfs bij gemeenten op aan om kwijtschelding toe te passen. 

2. De AVG geeft beperkingen, we kunnen ze niet rechtstreeks benaderen; is ook 
onvoldoende. 

3. In de brief van de belastingdienst zou staan aangegeven dat men contact kan 
opnemen met de gemeente voor hulp; is voor de PvdA Westerveld te zwak.

Daarom doen we nogmaals de oproep:

Plaats een artikel op de gemeentelijke pagina van de lokale krant, waar in opgeroepen 
wordt dat gedupeerden zich kunnen melden. Begeleid hen en help hen uit de ellende.
Laat zien dat je als gemeente klaar staat voor je inwoners, hen treft tenslotte geen 
blaam.

Het overlaten aan de belastingdienst daar gelooft de PvdA Westerveld niet in, zij hebben 
laten zien het niet aan te kunnen.


